
 

    

RETURN OFFERS TO: 
RETOURNER LES OFFRES A:  
 
Hard Copy / Copie papier: 
RCMP-GRC  
Bid Receiving/Réception des sousmissions  
Attention: Lisa Latendresse  
Mail Stop/Arrêt postal 15 
73 chemin Leikin Drive 
Ottawa  ON  K1A 0R2 
 
All persons delivering mail, parcels and bids to the Mail Parcel and 
Screening Facility will be asked to provide government photo 
identification and a contact number as part of an enhanced 
security protocol. 
  
Dans le cadre d’un protocole de sécurité amélioré, toute personne 
qui livre le courrier, les paquets et les soumissions à l’installation 
d’inspection du courrier et des colis devra désormais présenter 
une carte d’identité avec photo émise par le gouvernement et un 
numéro de téléphone. 
 

SOLICITATION 
AMENDMENT 
 
MODIFICATION DE 
L’INVITATION 
 
 
The referenced document is hereby revised; unless 
otherwise indicated, all other terms and conditions 
of the Solicitation remain the same. 
 
Ce document est par la présente révisé; sauf 
indication contraire, les modalités de 
l'invitation demeurent les mêmes. 
 
 
Comments: - Commentaries: 
 
THIS DOCUMENT DOES NOT CONTAIN A 
SECURITY REQUIREMENT  
 
LE PRÉSENT DOCUMENT NE COMPORTE PAS 
UNE EXIGENCE EN MATIÈRE DE 

Title – Sujet 
 
Case, Carrying, Rifle Plate / 

    Étui de transport pour gilet pare-balles 
 

Date 
 
May 1, 2018 /  
Le 1e mai 2018 

Solicitation No. – Nº de l’invitation 
 
 
201806824 
 

Amendment No. –  
Nº de la modification 
  
001 

Client Reference No. - No. De Référence du Client 
 
 
Solicitation Closes – L’invitation prend fin    
  
At /à : 14:00 EDT(Eastern Daylight Time) 

HAE (heure avancée de l’Est)  
  

On / 
le: 
 

May 17, 2018 / 
Le 17 mai 2018 

F.O.B. – F.A.B 
 

GST/HST – TPS 
 

Duty – Droits 
 
 

Destination of Goods and Services – Destinations des biens et 
services 
 
 
Instructions 
See herein – Voir aux présentes 
 
Address Inquiries to – 
Adresser toute demande de renseignements  à 
Lisa Latendresse 

Lisa.Latendresse@rcmp-grc.gc.ca 
Telephone No. – No. de 
téléphone 
 
(613) 843-3597 
 

Facsimile No. – No. de 
télécopieur 
 
(613) 825-0082 
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This amendment is raised to respond to questions received during the solicitation period. 
 
QUESTION AND ANSWER 
 
 
Question 1:  
 
Could you please provide photos of the rifle plate case you bought before? 
 
Answer 1:  
 
The Specification includes the details necessary to manufacture the rifle plate case and includes drawings.  
Photos will not be provided. 
 
 
Question 2:  
 
Do you know how many times the buyer will buy within one year? 
 
Answer 2:  
 
It is anticipated that there could be 2 to 3 call-ups issued annually against the resulting Standing Offer.   Please 
note that this response is provided for informational purposes only and in no way represents a commitment on the 
part of the RCMP to purchase at that frequency. 
 
 
Question 3:  
 
Do you know the minimum order quantity or minimum order value? 
 
 
Answer 3:  
 
Based on an anticipated frequency of 2 to 3 call-ups annually, the order quantity could be 300-350 per call-up.  
Please note that this response is provided for informational purposes only and in no way represents a 
commitment on the part of the RCMP to purchase in that quantity. 
 
 
Question 4:  
 
Can we request a viewing sample be sent to us? 
 
Answer 4:  
 
As per Article 4.1.1.1, a viewing sample will only be provided to Offerors who are requested to provide Pre-
Standing Offer Issuance samples. As per Article 4.1.1.3, Pre-Standing Offer Issuance samples and Certificates of 
Compliance will be requested by the Standing Offer Authority from the Offerors with the lowest evaluated prices 
after the solicitation closing date.   
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Question 5:  
 
Can we request an extension to five weeks?  It takes on average two to three weeks for the component materials 
to arrive and another week or so to build and cost the pre-award sample. 
 
Answer 5:  
 
As per Article 4.1.1.3, Pre-Standing Offer Issuance samples and Certificates of Compliance will be requested by 
the Standing Offer Authority from the Offerors with the lowest evaluated prices after the solicitation closing date.  
Pre-Standing Offer Issuance samples and Certificates of Compliance are not required with the offer submission.  
An extension will not be granted. 
 
 
 

All other terms and conditions remain unchanged. 
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La présente modification vise à répondre à des questions reçues pendant la période de soumission.   
 
 
QUESTIONS ET RÉPONSES 
 
Question 1:  
 
Pourriez-vous fournir des photos de l’étui de transport pour gilet pare-balles que vous avez acheté auparavant? 
 
Réponse 1:  
 
La Spécification comprend les détails nécessaires à la fabrication de l’étui de transport pour gilet pare-balles ainsi 
que les dessins.  Aucune photo ne sera fournie. 
 
 
Question 2:  
 
Savez-vous combien de fois l’acheteur commandera dans une année? 
 
Réponse 2:  
 
Il est prévu que deux à trois commandes subséquentes à l’Offre à commandes soient émises chaque année.  
Veuillez noter que cette réponse est fournie à titre informatif seulement et ne constitue pas un engagement de la 
part de la GRC d’acheter à cette fréquence. 
 
 
Question 3:  
 
Connaissez-vous la quantité minimale ou la valeur minimale de chaque commande? 
 
Réponse 3:  
 
En se basant sur une fréquence prévue de deux à trois commandes subséquentes par année, la quantité par 
commande subséquente pourrait être de 300 à 350 articles. Veuillez noter que cette réponse est fournie à titre 
informatif seulement et qu’elle ne constitue pas un engagement de la part de la GRC d’acheter une telle quantité. 
 
 
Question 4:  
 
Pouvons-nous demander qu’un spécimen nous soit fourni? 
 
Réponse 4:  
 
Conformément à l’Article 4.1.1.1, un spécimen sera fourni seulement aux offrants à qui on demande de fournir un  
échantillon préalables à l’émission de l’offre à commandes.  Conformément à l‘Article 4.1.1.3, les échantillons 
préalables à l’émission de l’offre à commandes et les certificats de conformité seront requis des offrants avec les 
prix évalués les moins-disants sur demande du responsable de l’offre à commandes après la date de clôture de 
la demande d’offres à commandes.  
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Question 5:  
 
Can we request an extension to five weeks?  It takes on average two to three weeks for the component materials 
to arrive and another week or so to build and cost the pre-award sample. 
 
Pouvons-nous demander une prolongation jusqu’à cinq semaines?  Il faut deux à trois semaines pour que les 
matériaux composants arrivent et une autre semaine ou plus de confectionner et d’établir le prix pour l’échantillon 
préalable de l’émission de l’offre à commandes. 
 
Réponse 5:  
 
Conformément à l‘Article 4.1.1.3, les échantillons préalables à l’émission de l’offre à commandes et les certificats 
de conformité seront requis des offrants avec les prix évalués les moins-disants sur demande du responsable de 
l’offre à commandes après la date de clôture de la demande d’offres à commandes. Les échantillons préalables à 
l’émission de l’offre à commandes et les certificats de conformité ne sont pas requis avec la soumission d’offre.  
Une prolongation ne sera pas accordée. 
 
 
 

 
Tous les autres termes et modalités demeurent inchangés. 

 


